

Offre d'emploi d'enseignant d'informatique

L'université de (Human Development) recrute un enseignant en informatique ayant le titre Professor or Assistant Professor pour son Département d'Informatique. Le salaire est de 3500 USD et l'université fournit le logement pour un service de 10h/ semaine en Maîtrise et/ou Master pour des effectifs étudiants de 30-40/ classe en Maîtrise, et d'une dizaine en Master. Les cours seront donnés en anglais.

L'université est située à Sulaimani au Kurdistan, une région autonome d'Irak gouvernée par les Kurdes depuis 1992. La ville est bien sécurisée, contrairement à d'autres régions de ce pays. Pour plus d'informations, vous pouvez contacter le consulat de France à Arbil (la capitale de la région).

C'est une université privée à but non-lucratif. Il n'est pas obligatoire que la personne soit en poste actuellement. Par exemple, nous recrutons des retraités qui souhaitent continuer leur vie professionnelle dans un pays neuf comme le Kurdistan.

Pour plus d'informations, contactez, M. Aso Darwesh, asomirawdali@yahoo.com

Dr. Aso Mohammad Darwesh
Lecturer
University of Human Development
Directorate of Teaching Quality Assurance
University campus 2 (Qirge)

English

Post: Teacher in computer science

University of Human Development recruits a teacher with the title (Professor or Assistant Professor-having PhD) for the Department of Computer Science. The university is located in Sulaymaniyah in Iraqi Kurdistan. An autonomous region of Iraq governed by the Kurds since 1992. This is a private non profit University. It's composed of four colleges (Law and Political Science , Languages, Science and Technology, Administration and Economics).

College of Science and Technology itself is composed of the departments of Computer Science and Information Technology. The university needs teachers for the department of Computer Science. For a period of (2 years). They pay 3500 USD and housing. For 10h / week (BSc and/or MSc). Each class, in BSc, contains (30-40 students) and around 10 students in Master. All courses are in English.

The city is secure, unlike other regions of the country. For more information, please contact the Consulate of France in Arbil (the capital of the region).

It's not necessary that the person is currently has a post in other Universities. For example, we recruit retirees who wish to continue their career in a great country like Kurdistan.

For more information, contact Mr. Aso Darwesh , asomirawdali@yahoo.com

Sincerely

Dr. Aso Mohammad Darwesh
Lecturer
University of Human Development
Directorate of Teaching Quality Assurance
University campus 2 (Qirge)